
 
Schriftelijke vraag op grond van artikel 38 Reglement van Orde 

 

Datum : 1 februari 2021 

Vragensteller : K. Boonen, Cranendonck Actief! 

Onderwerp : Mantelzorgwoningen in buitengebied en cliëntondersteuning vanuit WMO 
Vraag gesteld aan : College  

Gewenste 

beantwoording 

: Schriftelijk  

 

 

 

Geacht college, 

Naar ons beste weten paste de gemeente in het verleden de zogeheten ‘kruimelregeling’ toe bij 

verzoeken om mantelzorgwoningen toe te staan in het buitengebied wanneer die woningen 

gerealiseerd werden binnen de bestaande bebouwing of het bestaande bouwblok. Op deze 

manier werd laagdrempelig mogelijk gemaakt dat hulpbehoevende ouderen konden wonen 

dichtbij hun kinderen. 
Ons bereiken signalen dat deze kruimelregeling niet meer wordt toegepast. Wij zouden dat een 

teleurstellende ontwikkeling vinden.  

Daarnaast horen wij signalen dat in deze en vergelijkbare gevallen de cliëntondersteuning 

vanuit de WMO niet adequaat is, terwijl elke cliënt een wettelijk recht heeft op professionele 

ondersteuning, in het verleden vaak door vrijwilligers gegeven. 

Vandaar onze vragen: 

1. Bent u bekend met de bovengenoemde kruimelregeling voor mantelzorgwoningen in het 

buitengebied? 

2. Hoe vaak is deze kruimelregeling sins 2015 toegepast binnen de gemeente Cranendonck? 

3. Geldt deze kruimelregeling nog steeds? Zo nee, sinds wanneer is deze regeling afgeschaft en 

kunt u ons informeren over het onderliggende (college)besluit? 

4. Welk advies geeft u aan inwoners die de gemeente momenteel benaderen met een verzoek 

voor een mantelzorgwoning in het buitengebied? 

5. Welke ondersteuning biedt u inwoners die een dergelijk verzoek indienen? 

6. Valt deze ondersteuning onder de Wet Maatschappelijke Ondersteuning? 

7. Is het juist dat elke cliënt binnen de WMO een wettelijk recht heeft op cliënt-ondersteuning? 

Wordt elke WMO cliënt hierop expliciet gewezen? En zo,ja, op welke wijze? 

8. Hoe is deze cliënt-ondersteuning momenteel geregeld binnen de gemeente Cranendonck? 

9. Is het u bekend dat het aantal vrijwillige cliënt-ondersteuners laag is (2) en, zo ja, wat bent u 

van plan daaraan te doen? 

10. Hoeveel geeft de gemeente jaarlijks uit aan niet-vrijwillige/betaalde cliënt-ondersteuning? 

 

Namens Cranendonck Actief! 

 

Karel Boonen 

 

 

 


